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PROTOKÓŁ Nr  35/2016 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 10 lutego 2016 roku, godz.13.00 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski  
2. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
3. Adam Siczek  - Członek Zarządu  
4. Henryk Słomka  - Członek Zarządu 
 
oraz 
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
Marian Oleszczuk - Rzecznik Prasowy Starosty  
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk i poprosił o przyjęcie 
następującego porządku obrad: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołu  Nr 34/2015 poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2016 Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na 

likwidację składników majątku będącego w użytkowaniu Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Radomiu. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2016 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie zwiększenia w PZDP dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 
80.000 złotych z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne pn ”3561W Mniszek- 
Omięcin-Szydłowiec – przebudowa drogi (I etap) odcinek 0.8 km Gmina Wolanów”. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2016 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie przyjęcia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Zarządu Dróg 
Publicznych w Radomiu.  

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2016 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 1.107.152 złote 
z przeznaczeniem na przebudowę drogi Radom – Dąbrówka Podłężna (VIIetap) 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2016 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszarów rolniczej i leśnej przestrzeni produkcyjnej w granicach sołectw: Romanów, 
Urbanów, Zawady Nowe, Gutów Ludwików, Mokrosęk, Narty, Płasków, Bierwce, 
Górna Wola, Nowa Wola i  Jedlanka – etap I wraz z prognozą oddziaływania na 
środowisko. 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2016 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn.: 
„Budowa ulicy Spornej w miejscowości Maków”. 
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9. Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2016 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn.: 
„Budowa drogi gminnej w miejscowości Maków – ul. Graniczna”. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2016 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn.: 
„Budowa drogi gminnej w miejscowości Janów”. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2016 Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w sprawie raportu z wykonania programu ochrony środowiska dla 
Gminy Iłża za lata 2012-2014. 

 
12. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2016 Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i 

Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez SPZZOZ Szpital w Iłży 
ze spółką P4 z siedzibą w Warszawie umowy najmu części dachu budynku szpitala 
usytuowanego  na nieruchomości położonej w Iłży przy ul. dr Anki 4.  

 
13. Sprawy różne. 

− przedłożenie przez PZDP w Radomiu skorygowanej koncepcji budowy ścieżek 
rowerowych w Powiecie Radomskim.  

− zawiadomienie o zawarciu na okres jednego roku umowy na nieodpłatne użyczenie 
lokalu, znajdującego się w budynku Filii PUP w Pionkach przy ul. Kozienickiej 34 dla 
potrzeb Gminnego Centrum Informacji, oraz o zawarciu aneksu dotyczącego umowy 
A12661 przedłużający współpracę do dnia 31.12.2016 . Umowa ta dotyczy odpłatnego 
udostępnienia miejsca pod automat kopiujący i odpłatności za zużytą energię 
elektryczną w budynku PUP w Radomiu przy ul. ks. Łukasika 3. 

 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad – Przyjęcie protokołu  Nr 34/2015 
poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
Protokół Nr 34/2016 został przyjęty bez uwag jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2016 
Wydziału Edukacji w sprawie wyrażenia zgody na likwidację składników majątku będącego 
w użytkowaniu Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Radomiu. 
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na likwidację składników majątku będącego w 
użytkowaniu Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Radomiu. Przedmioty przeznaczone 
do likwidacji to głównie sprzęt komputerowy, elektryczny, pomoce dydaktyczne oraz zbiory 
biblioteczne. Zestawy komputerowe, niszczarki, telefon z faxem, kserokopiarka, drukarka 
oraz sprzęt AGD nie nadają się do dalszego użytku ze względu na zły stan techniczny. 
Pomoce dydaktyczne, z których korzystały dzieci objęte badaniem są niekompletne i zużyte. 
Pozostałe przedmioty stanowiące wyposażenie gabinetów psychologów, pedagogów, 
logopedów, pracowników administracji, obsługi są również zniszczone, uszkodzone i nie 
nadają się do dalszego użytkowania. Sprzęt zostanie zlikwidowany poprzez oddanie go do 
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utylizacji podmiotowi uprawnionemu w tym zakresie. Komputery proponuje się zlikwidować 
poprzez odinstalowanie i fizyczne zniszczenie przed oddaniem do utylizacji.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr  148/2016 w sprawie 
wyrażenia zgody na likwidację składników majątku będącego w użytkowaniu Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Radomiu. Stanowi ona załącznik Nr 2 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2016 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia w PZDP 
dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 80.000 złotych z przeznaczeniem na zadanie 
inwestycyjne pn ”3561W Mniszek- Omięcin-Szydłowiec – przebudowa drogi (I etap) 
odcinek 0.8 km Gmina Wolanów”. 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o 80.000 złotych z 
przeznaczeniem na przebudowę drogi Mniszek – Omięcin – Szydłowiec (I etap). Środki na 
ten cel przeznaczyła Gmina Wolanów.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2016 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie przyjęcia Regulaminu 
Organizacyjnego Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu.  
 
Przedłożony projekt Regulaminu dostosowany został do powszechnie obowiązujących 
przepisów prawa, poza tym zawiera zmiany związane z utworzeniem samodzielnego 
stanowiska ds. zarządzania ruchem oraz zmodyfikowany został podział zadań pomiędzy 
dotychczas istniejącymi komórkami organizacyjnymi. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  poinformował, że do tej pory zarządzanie ruchem 
wykonywała osoba, która jednocześnie nadzorowała to zadanie. Następuje wydzielenie 
stanowisk ażeby nie było sprzeczności kompetencyjnej. Ilość etatów w PZDP się nie zmieni.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr  149/2016  w 
sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Zarządu Dróg 
Publicznych w Radomiu. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 3/2016 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zwiększenia dochodów i 
wydatków budżetu powiatu o kwotę 1.107.152 złote z przeznaczeniem na przebudowę drogi 
Radom – Dąbrówka Podłężna (VII etap) 
 
Wniosek dotyczył zwiększenia dochodów i wydatków budżetu powiatu o kwotę 1.107.152 
złote z przeznaczeniem na przebudowę drogi Radom – Dąbrówka Podłężna (VII etap). Środki 
te stanowią dotację celową uzyskaną od Wojewody w ramach „Programu rozwoju gminnej i 
powiatowej infrastruktury drogowej na lata 2016 – 2019”.   
 



4 
 

Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy 
wniosek.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 9/2016 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszarów rolniczej i leśnej przestrzeni produkcyjnej 
w granicach sołectw: Romanów, Urbanów, Zawady Nowe, Gutów Ludwików, Mokrosęk, 
Narty, Płasków, Bierwce, Górna Wola, Nowa Wola i  Jedlanka – etap I wraz z prognozą 
oddziaływania na środowisko. 
 
Wniosek dotyczył uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszarów rolniczej i leśnej przestrzeni produkcyjnej w granicach sołectw: 
Romanów, Urbanów, Zawady Nowe, Gutów, Ludwików, Mokrosęk, Narty, Płasków, 
Bierwce, Górna Wola, Nowa Wola i  Jedlanka – etap I wraz z prognozą oddziaływania na 
środowisko. 
Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego, przeanalizował wniosek, przedłożony przez Wójta Gminy Jedlińsk i 
zaopiniował go pozytywnie z następującymi uwagami:  

• w § 15 MPZP, który określa zasady modernizacji, rozbudowy i budowy systemów 
komunikacyjnych i infrastruktury technicznej należy uwzględnić drogi powiatowe 
1132 W Siemieradz – Bród, 3510 W Kaszów – Bród, 3511 W Urbanów – Jedlanka, 
 

•  linia zabudowy działek powinna być określona jako 20 m od granicy pasa 
drogowego, nie od granicy ewidencyjnej działki drogowej, 
 

• drogi gminne i wewnętrzne ujęte w MPZP powinny mieć zarezerwowany większy 
obszar w liniach rozgraniczenia, aby możliwa była w przyszłości budowa m.in. 
chodników czy ścieżek rowerowych, 
 

• w projekcie planu należy uwzględnić zapisy dotyczące sposobu odprowadzenia wód 
opadowych w rejonach gdzie jest brak rowów melioracyjnych i cieków naturalnych, 
 

• w § 16 ust. 4: realizacja inwestycji z zakresu przebudowy dróg publicznych 
w dotychczasowych granicach pasów drogowych powinna być dopuszczona tylko 
w uzasadnionych przypadkach a nie celem ograniczenia kosztów inwestycji, 
 

• w § 16 ust. 3 należy określić wymagania przy zagospodarowaniu terenów dróg 
publicznych a nie powoływać się na przepisy wykonawcze z uwagi na możliwość ich 
zmiany w przyszłości, 
 

• w § 10 należy uwzględnić zapis: Lokalizacja ogrodzeń od strony dróg publicznych, w 
linii rozgraniczenia tych dróg po uzgodnieniu z właściwym zarządcą drogi. 

 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 150/2016  w 
sprawie uzgodnienia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obszarów rolniczej i leśnej przestrzeni produkcyjnej w granicach sołectw: Romanów, 
Urbanów, Zawady Nowe, Gutów Ludwików, Mokrosęk, Narty, Płasków, Bierwce, 
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Górna Wola, Nowa Wola i  Jedlanka – etap I wraz z prognozą oddziaływania na 
środowisko. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 10/2016 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn.: „Budowa ulicy Spornej w miejscowości 
Maków”. 
 
Wniosek dotyczył zaopiniowania wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej pn: „Budowa ulicy Spornej w miejscowości Maków”, złożonego przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Skaryszew. 
Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego przeanalizował przedmiotowy wniosek, pozytywnie go zaopiniował nie wnosząc 
uwag.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr  151/2016  w 
sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
pn.: „Budowa ulicy Spornej w miejscowości Maków”. Stanowi ona załącznik Nr 5 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 11/2016 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn.: „Budowa drogi gminnej w miejscowości 
Maków – ul. Graniczna”. 
 
Wniosek dotyczył zaopiniowania wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej pn.: „Budowa drogi gminnej w miejscowości Maków – ul. Graniczna” 
złożonego przez Burmistrza Miasta i Gminy Skaryszew. 
Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego przeanalizował przedmiotowy wniosek, pozytywnie go zaopiniował nie wnosząc 
uwag.   
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr  152/2016  w 
sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
pn.:  „Budowa drogi gminnej w miejscowości Maków – ul. Graniczna”. Stanowi ona 
załącznik Nr 6 do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 12/2016 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o 
zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej pn.: „Budowa drogi gminnej w miejscowości 
Janów”. 
 
Wniosek dotyczył zaopiniowania wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację 
inwestycji drogowej pn.: „Budowa drogi gminnej w miejscowości Janów” złożonego przez 
Burmistrza Miasta i Gminy Skaryszew. 
Zespół ds. opiniowania planów zagospodarowania przestrzennego z terenu powiatu 
radomskiego przeanalizował przedmiotowy wniosek, pozytywnie go zaopiniował nie wnosząc 
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uwag.   
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr  153/2016  w 
sprawie opinii wniosku o wydanie decyzji o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej 
pn.:  „Budowa drogi gminnej w miejscowości Janów”. Stanowi ona załącznik Nr 7 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad -  Rozpatrzenie wniosku Nr 2/2016 
Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w sprawie 
raportu z wykonania programu ochrony środowiska dla Gminy Iłża za lata 2012-2014. 
 
Zarząd Powiatu zapoznał się z raportem z wykonania programu ochrony środowiska dla 
Gminy Iłża za lata 2012-2014. Zgodnie z ustawą prawo ochrony środowiska Wójt Gminy ma 
obowiązek przedłożyć taki raport Zarządowi Powiatu w celu zapewnienia przepływu 
informacji pomiędzy instytucjami realizującymi politykę zrównoważonego rozwoju na 
podstawie Prawa Ochrony Środowiska. Raport jest źródłem informacji o stanie środowiska i 
realizowanych zadaniach związanych z jego ochroną ale również wskazówką przy tworzeniu 
kolejnych programów ochrony środowiska.  
Wydział Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej zapoznał się 
z w/w raportem, który zawiera realizację przedsięwzięć w latach 2012-2014 i ich koszty, 
ocenę stopnia realizacji celów i kierunków działań. Z diagnozy stanu środowiska na terenie 
Gminy Iłża wynika, że stan czystości środowiska w latach 2012-2014 jest dobry i nie ulega 
zasadniczym zmianom.  
 
Członkowie Zarządu jednogłośnie przyjęli  „ Raport z wykonania programu ochrony 
środowiska dla Gminy Iłża za lata 2012-2014.” 
 
  
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2016 
Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Nieruchomości w sprawie wyrażenia zgody na 
zawarcie przez SPZZOZ Szpital w Iłży ze spółką P4 z siedzibą w Warszawie umowy najmu 
części dachu budynku szpitala usytuowanego  na nieruchomości położonej w Iłży przy ul. dr 
Anki 4.  
 
Wniosek dotyczył wyrażenia zgody na zawarcie przez Samodzielny Publiczny Zespół 
Zakładów Opieki Zdrowotnej Szpital w Iłży kolejnej umowy najmu części dachu ( 77 m2 ) 
budynku ze Spółką P4 sp. z o.o z siedzibą w Warszawie z przeznaczeniem na montaż anten i 
urządzeń nadawczych dla potrzeb telefonii komórkowej PLAY.  
Umowa najmu zawierana jest na okres 3 lat, tj. od dnia 20 stycznia 2016 roku do dnia 
20 stycznia 2019 roku.  
 
Pytań i uwag nie było. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 154/2016  w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu części nieruchomości położonej w Iłży przy 
ul. dr Anki 4. Stanowi ona załącznik Nr 8 do protokołu.  
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad – Sprawy różne.  
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poprosił członków Zarządu o zapoznanie się ze 
zmodyfikowaną koncepcją budowy ścieżek rowerowych na terenie powiatu radomskiego. 
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Różni się ona od poprzedniej tym, że poprawiony został fragment ścieżki na terenie Iłży. 
Tematem tym zajmą się na następnym posiedzeniu Zarządu.  
Następnie poinformował, że została zawarta pomiędzy PUP w Radomiu a Gminą Miasta 
Pionki na okres jednego roku umowa na nieodpłatne użyczenie lokalu, znajdującego się w 
budynku Filii PUP w Pionkach przy ul. Kozienickiej 34 dla potrzeb Gminnego Centrum 
Informacji. Poza tym PUP w Radomiu zawarł aneks do umowy przedłużający współpracę z 
firmą Toshiba do dnia 31.12.2016. Umowa dotyczy odpłatnego udostępnienia miejsca pod 
automat kopiujący i odpłatności za zużytą energię elektryczną w budynku PUP w Radomiu 
przy ul. ks. Łukasika 3. 
 
Członek Zarządu Marek Jarosz zapytał o środki na zalesienia gruntów, bo podobno jest z 
tym problem.   
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska wyjaśniła, że ustawa o lasach mówi, że zalesianie 
należy do właścicieli i użytkowników wieczystych gruntów. I to właściciel może wystąpić o 
dotację z budżetu państwa za pośrednictwem powiatu na ten cel. Z-ca Naczelnika Wydziału 
Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej pani Kaszewska mówiła, 
że w zeszłym roku występowali do Wojewody, ale nie otrzymali pieniędzy na dofinansowanie 
tych zalesień. Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska uruchomił w tym roku program na 
zalesianie gruntów niestanowiących własności Skarbu Państwa, ale wymaga zabezpieczenia 
w naszym budżecie 50% wartości tego projektu. I tutaj zrodził się problem, bo nie ma 
podstawy prawnej, aby wyłożyć środki własne powiatu na dofinansowanie tego zadania.  
W latach poprzednich WFOŚiGW uruchamiał taki program ale wtedy dawał powiatowi 100% 
środków na zakup sadzonek. Powiat te sadzonki kupował, przekazywał rolnikom 
i rozliczaliśmy się z WFOŚiGW. A teraz musimy zabezpieczyć 50% środków na zakup 
sadzonek.  
Nie ma furtki, która dawałaby powiatowi możliwość wyłożenia własnych środków na zakup 
sadzonek.  
 
Członek Zarządu Marek Jarosz zapytał o funkcjonowanie punktów nieodpłatnej pomocy 
prawnej.  
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk poinformował, że 
punkty te są monitorowane, bo jest obowiązek składania sprawozdań raz na kwartał. Zrobili 
sprawozdanie z funkcjonowania tych punktów po pierwszym miesiącu. Z porad skorzystało 
ponad 60 osób łącznie we wszystkich naszych punktach a jest ich sześć. Ze spostrzeżeń 
wynika, że jest luka bo osoby pomiędzy 26 rokiem życia a 65 nie mogą uzyskiwać 
bezpłatnych porad prawnych, czyli ludzie w wieku najbardziej produkcyjnym, kreatywnym, 
aktywnym zawodowo, poza tym wachlarz udzielanych porad jest zawężony niekoniecznie do 
najbardziej istotnych i niekoniecznie tych, które się cieszą największym zainteresowaniem i 
popytem. Natomiast jeśli chodzi o sferę organizacyjną, to wszystkie punkty funkcjonują, są 
zdyscyplinowane i nie ma zastrzeżeń z naszej strony.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka zapytał, czy jest przygotowywany wniosek z funduszu 
przeciwpowodziowego na drogę Odechów – Miasteczko i kiedy będą dzielone wolne środki. 
Ponadto poinformował, że 27 stycznia br. był na sesji Rady Miejskiej w Skaryszewie i radny 
Piwoński powiedział, że w Starostwie w Wydziale Geodezji nie są przestrzegane terminy 
Kpa. Odpowiedział mu, że zasygnalizuje Staroście ten problem. Na tej sesji poinformował 
radnych o punktach bezpłatnej pomocy prawnej w powiecie oraz o formach przeciwdziałania 
bezrobocia w powiecie w tym o nowej formie skierowanej do osób do 30 roku życia.       
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Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk poinformował, że na pewno dokumentacja na drogę 
Odechów - Miasteczko jest wykonana i wniosek zostanie złożony, gdy wystąpi klęska 
żywiołowa.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska wyjaśniła, że do końca marca należy złożyć do RIO 
sprawozdanie z wykonania budżetu a do końca kwietnia bilans z wykonania budżetu. RIO 
wyda opinie i wtedy zostaną uruchomione wolne środki.  
 
Członek Zarządu Henryk Słomka stwierdził, że jeśli mają wiedzę, że będą wolne środki, to 
zasugerował, żeby nie czekać przynajmniej z częścią tych środków i nie dzielić ich we 
wrześniu, bo wtedy to albo jakaś droga będzie już po przetargu, albo się nie będzie opłacało 
drugiego przetargu robić i trudno będzie z nich skorzystać.   
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  stwierdził, że na pewno warto uruchamiać środki, 
po to aby zdążyć wydać je w sensownym czasie. Jeśli chodzi o drogi, to należy pamiętać o 
tym, że środki nie będą kierowane na zadania dowolne, tylko na te, na które mamy 
dokumentację techniczną i pozwolenie na budowę. Łatwiej jest zwiększyć zakres robót na 
zadaniach znajdujących się w tegorocznym budżecie, bo wystarczy tylko wprowadzić te 
pieniądze powiększając zadanie nawet po przetargu, albo uruchomić przetarg na nowy 
odcinek. Ale zawężamy się do tych zadań, na które mamy pozwolenie na budowę.   
Odnośnie nie przestrzegania terminów Kpa w Wydziale Geodezji wyjaśnił, że pewnie chodzi 
o to, że jedno pismo jest odpowiedzią na dwa pisma, ale oczywiście przekaże ten sygnał 
Naczelnikowi Wydziału.  
Następnie poinformował, że pracownicy z IUNG-u zakończyli prace związane ze 
sprawdzeniem, czy gleboznawcza klasyfikacja gruntów we wsi Odechowiec została 
przeprowadzona prawidłowo.  To sprawdzenie potwierdziło dobrze wykonaną pracę. Każdy z 
właścicieli gruntów otrzymał decyzję, od których wszyscy odwołali się do Wojewody.  
 
Więcej spraw nie zgłoszono.   
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 35 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 14.25. 
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3. Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..                               
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5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           

 
 
 
 
 


